

vergadering van
17 april 2018

Aanwezig

Voorzitter
D. Otte

Ondervoorzitter
B. Diependaele

Secretaris
N. Van Duyse

Gedeputeerden
H. Bruggeman

Effectieve leden:
V. Baeyens, A. Boels, D.
Buysse, A. Charlier, M.
De Brouwer, T. De
Jonge, A. Demuyt, F.
Dhondt, R. Gillis, L.
Grillaert, S. Herman, M.
Maenhout, L. Maes, L.
Peleman, S. Van Gucht,
P. Van Keymolen, A.
Vervliet, A. Willems, G.
De Troyer –
provincieraadsvoorzitter

Plaatsvervangers:
B. Blommaert

Ambtenaren – technici:
E. Poelman –
ambtenaar-verslaggever
M. Cromheecke

Verontschuldigd:
J. Dauwe,
A. Vercamer, M. Torck,
A. Vliebergh

Eerste Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk M00/eerste commissie
betreft **Eerste Commissie – Grondgebonden materies**

De voorzitter opent om 18.00 uur de vergadering.

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 maart 2018
Raadslid Gillis verontschuldigt raadslid Torck.
Het verslag wordt goedgekeurd.
2. Economie
Samenwerking sociaal – economisch middenveld
Toekenning van een subsidie aan de Confederatie Bouw te Zwijnaarde voor de provinciale voorstelling van het visierapport “Mens en technologie”
Voorzitter De Troyer licht toe dat het gaat om een subsidie van 5 000 EUR die zal worden toegekend aan de Confederatie Bouw afdeling Oost-Vlaanderen voor de organisatie van een studie-avond met als thema “Mens en technologie”.
Gedeputeerde Bruggeman voegt toe dat er een verslag moet worden voorgelegd van het initiatief.
3. Europese samenwerking
Informatiepunt Europa Direct
Vaststelling van het reglement m.b.t. de interactieve wedstrijd “Zoektocht in de EU – projectwebsite”, inwerkingtreding op 01 mei 2018, toepasselijk op de editie 2018
Raadslid Gillis vraagt hoe het komt dat de prijzenpot 779,60 EUR bedraagt, dat is een raar bedrag. Hoe is deze samengesteld?
Voorzitter De Troyer antwoordt dat dit in artikel 2 van het reglement wordt verduidelijkt. Door de vastlegging van het exacte bedrag van de prijzen komt men aan dit bedrag.
4. Mobiliteit – Fietssnelwegen
Bouw van een onderdeel fietssnelweg F417 langs de spoorlijn tussen Houte en Kalle te Oosterzele

/...

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Raadslid Demuyt vraagt een stand van zaken omtrent het stuk Moortsele-Scheldewindeke. Marc Cromheecke antwoordt dat daarover nog geen nieuws is.

5. Aanvullend agendapunt van Anna Maria Charlier: mountainbikeparcours op de site van het Kloosterbos

Raadslid Charlier licht toe dat er een bosbeheersplan opgemaakt is door de provincie voor het Kloosterbos, waarbij een mountainbikeparcours werd getekend. De provincie is, niettegenstaande de overheveling van de bevoegdheid inzake coördinatie en opvolging van de mountainbikeroutes naar Vlaanderen, nog steeds bevoegd voor het beheer van natuur- en recreatiegebieden. De mountainbikers vinden zich tekort gedaan met de voorziene route, het parcours is niet uitdagend genoeg. In mei zou er nog een overleg plaatsvinden van de stuurgroep Sponaro waarin dit stuk nog zou kunnen besproken worden. Kan dit nog? Is er nog een mogelijkheid voor een ander parcours dat meer beantwoordt aan de vragen van de mountainbikers?

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat er enkele nuances aan het verhaal zitten: zo is er altijd al een mountainbikeroute geweest die door het Kloosterbos loopt, als onderdeel van een groter netwerk. Anderzijds werd ook een deel van het Kloosterbos gebruikt als technisch parcours. Met het bosbeheersplan - dat we moesten maken - zijn er zones gemaakt, waarbij echter het technisch parcours is weggefallen. Vroeger had de provincie een commissie Natuur en Sport, sinds januari heeft Vlaanderen die commissie overgenomen. Wij hebben erop aangedrongen dat alle actoren in die commissie rond de tafel zouden zitten. Daar is afgesproken dat de fietsfederaties een overzicht zouden bezorgen van criteria waaraan een technisch parcours moet voldoen. Een andere afspraak was dat de 3 bevoegde gedeputeerden intern zouden samenzitten, dat zal morgen (18 april) plaatsvinden. De Bosgroep gaat de privé-eigenaars consulteren of er aanpalende percelen kunnen gebruikt worden voor een technisch parcours. Op 7 mei komen we terug samen om te zien welke de mogelijke oplossingen/alternatieven zijn, rekening houdend met alle mogelijke en opgelijste elementen en verzuchtingen. Dit is zeker niet evident, maar we zoeken naar oplossingen.

Raadslid Charlier vraagt of er verslag kan worden gegeven van de vergaderingen van 18 april en van 7 mei. Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat de vergadering van 18 april intern is, maar van deze van 7 mei kan zeker een verslag gegeven worden.

Raadslid Charlier voegt nog toe dat het noodzakelijk is dat we aan onze sportmensen de kans geven om behoorlijk te trainen, liefst met technische parcours, willen ze een hoog sportniveau bereiken.

./...

Gedeputeerde Bruggeman beaamt dit. Vraag is echter of dit in een bosgebied, dan wel een recreatiegebied moet gebeuren. Dit is een zeer essentiële vraag en niet evident. Vandaar dat het een goede zaak is dat alle partijen kunnen luisteren naar elkaar en dat mountainbikers een ophijsting kunnen maken van hun criteria.

Raadslid De Jonge vraagt of het een optie is dat men op privé-terrein een deel van een technisch parcours laat aanleggen? Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat dit moet onderzocht worden.

Eddy Poelman voegt toe dat er nog andere problematieken bij komen kijken. Bij een bosbeheersplan moet je bepaalde ecologische doelstellingen kunnen garanderen: zo moet je veel dood hout in het bos laten. Dit dood hout betekent echter een gevaar voor recreanten en sporters, wiens veiligheid we dan niet meer kunnen garanderen. Er moeten bovendien ook rustzones voorzien zijn voor wilde dieren, die opgeschrikt kunnen worden en ongevallen kunnen veroorzaken. Het zit complex in elkaar, en eigenlijk zijn het intensief trainen en technische parcours quasi niet te matchen met de ecologische doelstellingen en het bosbeheersplan dat we wettelijk moeten uitvoeren. Maar alles wordt bekeken en er wordt onderzocht of er op andere locaties geen andere mogelijkheden zijn.

Gedeputeerde Bruggeman vult nog aan dat het goed is om mee te geven wat een bosbeheersplan inhoudt, dat dit ook een aantal decretale verplichtingen inhoudt. We trachten constructief te zoeken naar oplossingen, we hopen om zoveel mogelijk aan alle wensen tegemoet te komen.

6. Varia

Geen variapunten.

De voorzitter sluit de vergadering om 18.25 uur.

Gent, 17 april 2018

De secretaris

De voorzitter

Nicole Van Duyse

Dirk Otte

Ambtenaar- verslaggever

Eddy Poelman